

IBEW 1st DISTRICT

GREETINGS!

Thank you to everyone who submitted their names and essays for the **2014/15 IBEW First District Scholarships Award**.

A random draw was made this morning at the First District Office, and it is my pleasure to announce the following winners:

MICHAEL COREY – Local Union 1574, Whitehorse YT

KALI MORGAN – Local Union 2351, Churchill Falls NL

MICHAEL METHOT – Local Union 37, Fredericton NB

TIMOTHY LI – Local Union 636, Mississauga ON

TEIGHAN FRANCIS – Local Union 2034, Winnipeg MB

Congratulations to these five applicants!

We, at the First District Office, and the other sponsors (TD Insurance Meloche Monnex, MWG Apparel and AIL) wish these dedicated young people a successful year in their continued education.

As all applicants' essays are valued and well-written, we will be quoting excerpts from each submission weekly on our website homepage (<http://www.ibew.org/1stDistrict/>) under '**QUOTE OF THE WEEK**'; so be sure to look for your family members 'words of wisdom' about the IBEW or unions in general.

In solidarity,

Bill Daniels
International Vice President



IBEW PREMIER DISTRICT

Bonjour à tous,

On tient à remercier tous ceux et celles qui ont soumis leurs candidatures pour la bourse d'études 2014-2015 du Premier District de la FIOE.

C'est avec grand plaisir d'annoncer les gagnants suivants tirés au sort ce matin au bureau du Premier District :

MICHAEL COREY – Section Locale 1574, Whitehorse YT

KALI MORGAN – Section Locale 2351, Churchill Falls NL

MICHAEL METHOT – Section Locale 37, Fredericton NB

TIMOTHY LI – Section Locale 636, Mississauga ON

TEIGHAN FRANCIS – Section Locale 2034, Winnipeg MB

Félicitations aux 5 candidats retenus!

Le personnel au bureau du Premier District ainsi que nos commanditaires (TD Insurance, Meloche Monnex, MWG Apparel and AIL) tiennent à souhaiter à chacun de ces jeunes dédiés une excellente année dans le cadre de leur formation continue.

Comme tous les travaux soumis sont valorisés et bien rédigés, chaque semaine nous allons en citer des extraits sur la page d'accueil de notre site Web <http://www.ibew.org/1stDistrict/FR/> sous CITATIONS DE LA SEMAINE. N'oubliez pas de rechercher les mots de sagesse écrits par les membres de votre famille concernant la FIOE ou les syndicats en général.

En toute solidarité,

Bill Daniels

Vice-président international

